



Opening of registrations as from today!

19.03.2013



In a little over two months, the first CIK-FIA championships will be getting underway, with the start of the European round for categories KZ & KZ2 at Wackersdorf (DEU) on 19 May, followed one week later by the first round of the Asia-Pacific KF Championship at Suzuka (JPN).

As from today, it will be possible to submit your entry request to the CIK-FIA for certain championships. The online entry forms can be accessed via this link:

http://argent.fia.com/Web/Formulaire_FIA/infosystem-fia.nsf/frmCIKInscriptionPilote?openform&Lang=EN

To access the calendar of the closing dates for entries for the 2013 CIK-FIA, championships, please click [here](#)

Ouverture des inscriptions dès aujourd'hui

Dans un peu plus de deux mois débiteront les premiers Championnats de la CIK-FIA, avec l'ouverture de la tournée européenne des catégories KZ & KZ2 à Wackersdorf (DEU) le 19 mai, suivie une semaine plus tard de la première Epreuve du Championnat d'Asie-Pacifique de KF à Suzuka (JPN).

Il est possible dès aujourd'hui de soumettre les demandes d'engagement à la CIK-FIA pour certains Championnats. Les formulaires d'inscription en ligne sont accessibles via ce lien :

http://argent.fia.com/Web/Formulaire_FIA/infosystem-fia.nsf/frmCIKInscriptionPilote?openform&Lang=EN

Pour accéder au calendrier des clôtures d'inscription des Championnats 2013 de la CIK-FIA, cliquez [ici](#).